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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/23 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-12 
Rijeka,  09. 11. 2020. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 18. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
18. sjednica VMO Grbci održana je 26.10.2020. godine (ponedjeljak) s početkom u 19:00 sati 

u prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO 

 Milan Ivaniš, član VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 17. sjednice VMO Grbci održane 02.09.2020. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Informacije na temu daljnjih planova izgradnje boćališta s četiri staze 
2. Tekuća komunalna i prometna problematika 
3. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Grbci, g. Abramović informirao je vijećnike o zadnjem sastanku na temu plana i 
inicijative izgradnje boćališta s četiri staze na gradskoj površini u Dražičkoj ulici, platou iznad 
benzinske pumpe „Adria Oil“. Sastanak je održan u petak, 11. rujna 2020. godine u Odjelu za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem. Sastanku su prisustvovali Pročelnik nadležnog 
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odjela, g. Škunca, viši savjetnik za pravne poslove Odjela gradske uprave za sport i tehničku kulturu, 
g. Kostović, predsjednik VMO Grbci, g. Abramović, predsjednik BK Grbci, g. Miljanić, projektant 
angažiran od strane BK Grbci, g. Štefan te tajnik MO, g. Miličić. Zaključak sastanka je bio da će 
projektant izraditi Idejno rješenje i aproksimativni trošak realizacije 1. faze – otvorenog boćališta s 4 
staze uz jedan ili dva montažna objekta – kontejnera. Potrebna će biti i nova geodetska podloga, 
izmjer i premjer. Nakon dovršetka navedenog od strane VMO Grbci i BK Grbci zatražila bi se 
deklaratorna podrška Grada Rijeke po pitanju boćališta i daljnjih radnji na ovu temu. G. Abramović 
informirao je vijećnike i o kontaktu ovlaštenih predstavnika benzinske pumpe „Adria Oil“ na ovu temu 
te kako razmatraju postavljanje službenog upita prema nadležnima glede proširenja pumpe u kojem 
bi se slučaju mogao pronaći zajednički jezik oko načina izgradnje prve faze boćališta i mogućoj 
suradnji po tom pitanju. Gđa. Radoš predložila je da se Vijeće po izradi projekta boćališta očituje s 
nacrtom i daljnjim planovima na ovu temu. Gđa. Radoš napomenula je kako bi voljela da se u 
buduće kod dogovora terenskih sastanaka i komunikacije informiraju i ostali vijećnici kako bi i oni 
direktno mogli iskazati mišljenje o temi sastanka. G. Abramović rekao je kako su sve informacije 
dostupne i izložene na sjednici. Nakon kraće rasprave gđa. Radoš iskazala je zahtjev za 
prethodnom obavijesti uoči održavanja narednih terenskih sastanaka. 
 
Zaključak: Vijećnici MO primili su na znanje sve navedene informacije. Nakon izrade projekta 
Vijeće će nastaviti komunikaciju na ovu temu o čemu će se više znati na sljedećoj sjednici. 
 
AD 2 
 
2.1. Vijećnici su prokomentirali zaprimljeni zahtjev građana iz Pazinske ulice za postavom znaka 
zabrane zaustavljanja i parkiranja vozila na početku ulice (spoj s Ulicom Marije Grbac). Gđa. Radoš 
prokomentirala je vrlo sličnu prometnu situaciju u Dalmatinskoj ulici te naglasila kako je područje 
Grbaca vrlo specifično po pitanju ove prometne problematike. Gđa. Radoš naglasila je kako smatra 
da bi traženje postave ovog predloženog prometnog znaka predstavljalo presedan iz razloga što bi 
svaka ulica na području MO Grbci mogla tražiti isto. MO nema službenu informaciju o istoj ili sličnoj 
problematici u ostalim ulicama na Grbcima. Gđa. Radoš iskazala je mišljenje kako Vijeće nije 
mjerodavno tijelo za donošenje odluke u ovom pitanju. G. Abramović se složio kako ovdje Vijeće nije 
mjerodavno te da je ova problematika već u kontekstu dostave zaprimljenih informacija i utvrđivanja 
činjeničnog stanja proslijeđena Postaji prometne policije Rijeka i Direkciji za prometno redarstvo iz 
koje je zaprimljen i službeni odgovor o postupanju.  
 
Zaključak: Nakon kraće rasprave po ovoj temi vijećnici su suglasni da se građane još jednom 
uputi na mjerodavne i nadležne institucije po ovom pitanju te se traženi prometni znak 
zabrane zaustavljanja i parkiranja vozila neće zatražiti službenim putem od strane MO Grbci. 
 
2.2. G. Abramović informirao je vijećnike o održanom terenskom sastanku s predstavnikom TD 
Rijeka promet, g. Klobučarom i predstavnicom Odjela gradske uprave za komunalni sustav, Direkcije 
plana, razvoja i gradnje, gđom. Banić po pitanju dva zahtjeva građana za smirivanjem prometa u 
dijelu Primorske ulice. Na terenskom izvidu dogovoreno je kako  će TD Rijeka promet napraviti 
snimak postojećeg stanja na križanju Ulica Primorska-Vrhovo, na temelju kojeg će se ispitati 
mogućnost ugradnje usporivača prometa u Primorskoj ulici. Ukoliko se pokaže da je ugradnja 
usporivača moguća slijedi izrada Prometnog elaborata i realizacija istoga, što bi se moglo financirati 
kroz sredstva komunalnih prioriteta MO Grbci.  
 
Zaključak: Vijećnici MO po dostavi službenog očitovanja na ovu temu razmotrit će 
mogućnosti financiranja i realizacije ove stavke na temelju zahtjeva građana dijela Primorske 
ulice. 
 
2.3. Vijećnici MO kratko su prokomentirali zaprimljeni dopis građana koji je upućen MO Grbci, MO 
Srdoči i TD Rijeka promet na temu stanja prometa i razinu sigurnosti kroz kratki dvosmjerni dio 
prometnice raskrižja ulica Marije Grbac, Slavka Hrvatina i Primorske te prijedloge korekcija i 
nadopune već do sada učinjenog. Gđa. Radoš istaknula je kako smatra da je jedino cjelovito 
rješenje svih navedenih prometnih problema i prometnog opterećenja izgradnja prometnice oznake 
GSP D 233. 
 
Zaključak: Vijećnici MO suglasni su da se uputi službeni zahtjev nadležnima, Odjelu gradske 
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uprave za komunalni sustav i TD Rijeka promet za službenim očitovanjem po dopisu i 
prijedlogu građana. 
 
2.4. Vijećnici su prokomentirali zaprimljene primjedbe građana o učestalim situacijama brze i 
neprilagođene vožnje u Ulici Marije Grbac, posebice kada je povećana gustoća prometa, a djeca, 
učenici OŠ Srdoči idu u školu (između 7 i 8 sati ujutro). Ove situacije potencijalno su vrlo opasne, 
posebice na dijelu ulice gdje nema nogostupa. 
 
Zaključak: Vijećnici MO suglasni su da se uputi službeni zahtjev za postupanjem nadležnoj 
Postaji prometne policije Rijeka te zamoli prisustvo, kontrola prometa pogotovo radnim 
danima kada djeca idu u školu. 
 
2.5. G. Abramović informirao je vijećnike o zamjeni dasaka na toboganu u dječjem parku, 
neposredno pored košarkaškog igrališta. Zbog dotrajalosti zatražena je i realizirana zamjena radi 
ugodnijeg i sigurnijeg korištenja dječje sprave za igranje. 
 
Zaključak: Vijećnici MO primili su na znanje navedene informacije. 
 
AD 3 
 
3.1. G. Abramović prokomentirao je s vijećnicima odustanak od realizacije programskih aktivnosti 
Dani MO te Ekološke akcije. Uslijed pandemije COVID-19 virusa te svih preporuka Stožera civilne 
zaštite i HZJZ Vijeće nije bilo u mogućnosti održati ove programske aktivnosti na uobičajen način te 
će se do održavanja naredne sjednice Vijeće dogovoriti oko načina i eventualne mogućnosti 
održavanja planirane programske aktivnosti Doček Svetog Nikole, a sukladno svim važećim 
epidemiološkim uputama. 
 
Zaključak: Vijećnici MO primili su na znanje navedene informacije. 
 
3.2. G. Abramović informirao je vijećnike kako je naručen umjetni cvjetni aranžman koji će se položiti 
povodom nadolazećeg blagdana Svi sveti na spomeniku palim braniteljima Domovinskog rata s 
Grbaca na raskrižju ulica Marije Grbac i Dražičke.  
 
Zaključak: Vijećnici MO primili su na znanje navedene informacije. 
 
 
 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
              Predsjednik VMO Grbci  

      Tomo Abramović 

 


